



「VISA商務扣賬卡自訂卡面設定」 停止通知

親愛的客戶：

多謝閣下一直以來支持華僑銀行(香港)有限公司(「本行」)及使用VISA商務扣賬卡。

現特函通知，本行之VISA商務扣賬卡(「扣賬卡」)將於2025年3月1日起停止提供自訂卡面設定，其他有關扣賬卡的服務設定、費用及收費、條款及細則維持不變。由2025年3月1日起，本行將不會續期/發行任何附有自訂公司商標的扣賬卡，並改為發行附有華僑銀行商標的扣賬卡(如適用)。閣下可繼續使用現有的扣賬卡直至到期日。

如有任何查詢，歡迎致電客戶服務熱線(852) 2543 2223。

華僑銀行卡務中心 謹啟

二零二四年十二月三十日

為響應環保支持綠色生活，我們將繼續以電子形式發送有關信用卡/扣賬卡服務之通告予閣下(此安排並不影響閣下現有收取電子結單、電子交易通知書及推廣資訊之設定(如適用))，而有關安排將不會收取額外費用。如閣下欲以紙本形式接收有關通告，請致電客戶服務熱線(852) 2543 2223更改有關設定。

提提你：「借定唔借？還得到先好借！」

Discontinue of “VISA Business Debit Card Customized Card Face” feature

Dear Cardholders,

Thank you for your support of OCBC Bank (Hong Kong) Limited [the“Bank”) and for using VISA Business Debit Card.

Please be informed that the VISA Business Debit Card [“Debit Card”) featuring customized Card Face will be discontinued on 1 March 2025. Other related Debit Card service settings, fees and charges, terms and conditions will remain unchanged. Starting from 1 March 2025, the Bank will no longer arrange for the renewal / issuance of any Debit Card with customized company logo and will instead issue Debit Card bearing the OCBC Bank logo (if applicable). The Debit Card you are currently holding will remain valid until its expiry date.

For any enquiry, please contact our Customer Service Hotline at 2543 2223.

OCBC Card Centre

30 December 2024

To protect the environment, we will continue to send you notices relating to credit/debit card service in electronic format (it does not affect your existing settings for receiving eStatement, eAdvice and promotional message (if applicable)) and no additional fees and charges will be imposed on this arrangement. If you would like to receive the relevant notice in paper format, please contact our Customer Service Hotline at (852) 2543 2223 for updating relevant setting.

Reminder: “To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!”